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DATO 24. januar 2023 

STED Dalby Hotel & Restaurant Bregnen 

DELTAGERE Steen Andersen, Louise Østengaard, Hans Devantier, Karina Andersen, 
Charlotte Johansen, Jesper Johansen, Rikke Christoffersen, Joanne Col-
ding Pedersen, Josefine Sachs, Christian Zahle Madsen og Karin Niel-
sen (ref.) 

AFBUD Bent Blom  

 

 
Steen bød velkommen til Christian, som har overtaget formandsposten for agilityudvalget efter 
Bent Blom. Christian blev valgt på agilityudvalgets årsmøde i november 2022.  
 
Det er lidt uklart hvornår de udvalgsformænd, der ikke vælges på kredsgeneralforsamlingen, 
rent faktisk træder ind som medlem af kredsbestyrelsen.  
 
Flere af de andre kredse har en ’Kredsmappe’, og vi endes om at det også var en god ide for 
Kreds 6. Den skal bl.a. indeholde en ’stillingsbeskrivelse’ for alle i bestyrelsen. Der er også i en 
kredsmappe, der kunne stå noget om hvornår/hvordan man indtræder i kredsbestyrelsen. Det er 
noget vi skal have kigget på snarest.  
 

1.  Formanden har ordet 
 

• Information fra HB-mødet 22/1-2023 
o Agria vil blive lidt mere synlige, og der er en ny folder på vej fra 

dem.  
o Schæferhundeklubben i Nakskov har oplevet temmelig meget 

intern uro, og flere medlemmer er blevet ekskluderet.  
 

• HF-weekend i Jyderup 
o Der har været en misforståelsen om hvem der står for arrange-

mentet. Det er DcH Jyderup der er arrangør, og de har så også 
valgt at afholde alle udgifter selv.  

 

• Betalte instruktører 
o Der kommer et helt nyt oplæg fra HB på landsmødet. Sidste års 

kommentarer fra landsmødet er taget med i udarbejdelsen af de 
nye oplæg.  
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• BHU 
o Der har været et møde i vores kreds hvor det blev drøftet hvad 

der skal til for at få flere med. Der blev fra mødet sendt et for-
slag til HB.  

 

• Mail fra Maribo 
o DcH Maribo har sendt en mail vedr. betaling for Nosework ud-

dannelsen. Charlotte har talt med Maribo og alt er i orden nu.  
 

• Strukturændring DU-KU 
o Det arbejdes stadig med strukturen for et samlet udvalg, som 

skal dække alle grene indenfor DcH.  
 

• Små lokalforeninger 
o Vi har stadig nogle lokalforeninger som må betegnes som små 

og hvor vi fra Kredsens side har valgt at give tilskud til uddan-
nelse. Der er fra landsforeningen sat penge af til at dække noget 
af den slags omkostninger.  

   

• Øvrig info fra HB: 
o Alle landsudvalg er blevet bedt om at nedjustere deres budget-

ter, bl.a. er man blevet bedt om kun at afholde endagsarrange-
menter.  

o Der har været en sag i Jylland om brug af strømhalsbånd. 
o Der er godkendt en orientering om Hoopers 
o Nosework vil gerne med til DM 2023. Beslutningen er udskudt 

indtil den nye struktur for KU/DU er på plads.  
 
Der kommer et Klubmodulkursus for lokalforeningerne et sted på Sjælland den 
5. marts. Flere detaljer kommer snarest.  
 
Kreds 6 er stadig den største kreds, pr. 31.12. 2022 var der 2.904 medlemmer 
i Kreds 6.  
 

2.  Kassereren har ordet 
 

• Josefine orienterede om det foreløbige regnskab for 2022. Uddannelse 
har kostet en del i 2022, det skyldes at der er afholdt såvel IGU og 
overbygninger i både forår og efterår 2022. Derudover har udgiften til 
dommere været højere idet der har været 2 dommere til flere konkur-
rencer. Dommerudvalget ser gerne at det fortsætter, så også i 2023 vil 
den post være anseelig.  Josefine vil forsøge at få regnskabet så meget 
klar at det kan sendes ud sammen med indkaldelsen til kredsgeneral-
forsamlingen 
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Vi skal have nogle retningslinjer fakturering af f.eks. uddannelse/afbud til ud-
dannelse. Hvad er rimeligt at kredsens skal betale og hvad skal lokalforenin-
gerne selv betale.  
 
Afregningsbilag sendes direkte til Josefine.  
 

3.  Postsager 
 

• 2022-010: IGU 2023 
 

• 2022-11: Overbygning fra instruktøraspirant 
 
Begge sager drøftet igen. Da de vedrører samme lokalforening, sendes 
en samlet mail til med en beklagelse fra vores side, og at vi herefter be-
tragter sagen som afsluttet.  
 

4.  Kredsgeneralforsamling 
 
Karin har lavet et forslag til en indkaldelse. Den skal udsendes senest 14 dage 
før generalforsamlingen.  
 
Der er p.t. ingen forslag til vedtægtsændringer eller andre indkomne forslag.  
 
Afventer om dem, der er på valg, vil genopstille.  
 

5.  Udvalgene har ordet  
 
Nordisk udvalg:           Karina skal i februar være med til at besigtige de  

arealer, der skal benyttes til Nordisk DM 2023 på Fyn.  
 
Der skal være et indledende møde i Roskilde i februar  
2023 vedr. Nordisk DM 2024, som skal være i Kreds 6.  
 
Roskilde har afholdt en Nordisk konkurrence.  

 
Brugshundeudvalg:    Der har lige efter DM været afholdt et møde hvor for 

målet var at få flere i gang med brugshundesporten, og 
dermed også få flere deltagere til DM. I 2022 var der 
kun 3 deltagere og kun 1 bestod.  
 
Nivå har afholdt en prøve, og Slagelse vil afholde en i 
april.  
 
Jesper arbejder på at lave en færdselsprøve. 
 

Uddannelsesudvalg   Der er infomøde for nye på IGU i slutningen af januar.  
Der er ikke så mange tilmeldt som vi kunne ønske os.   
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Overbygningen på Familiehunden er kommet i gang.  
2 aspiranter til Rally har været på Fyn for komme  
videre. Der var også tilbud til 2 andre om at komme til 
Fyn, men de svarede aldrig.  Kredsen betaler for dem  
denne gang. 
 
Udvalget vil gerne vide om instruktøraspiranterne skal 
have en boggave, som det har været kutyme tidligere.  
Bøger indkøbes.  
 
Den elektroniske underskrift på tilmeldingerne til IGU  
og overbygningerne har sparet udvalget for meget  
arbejde. Steen kontakter Klubmodul for at sikre at lov- 
givningen overholdes.  
 

Rallyudvalg:                Budget sendt og godkendt.  
 

Instruktørsamlingen i 2023 bliver i Odsherred.  
 
Stefanie Nielsen er indtrådt i landsudvalget.  
 
I den kommende konkurrencesæson vil det være nød- 
vendigt med 6 dommere fra Jylland.    
 

                                      Arbejder på at skaffe 1 eller 2 dommeraspiranter i  
2024 

 
Konkurrenceudvalg:   Kredsens andel af e-turneringen er på plads.  
 
Agilityudvalg:              Christian har fremsendt et forslag til budget for 2023.  

Der afsættes bl.a. et beløb til Kreds6 Stjernehunde,  
som er et begreb, der skal forsøge at få klasse 3 hunde  
til at deltage i konkurrencer selvom de ikke kan opnå  
yderligere oprykninger. Måske skal de ikke hedde  
Stjernehunde, vi skal undgå at der bliver skabt et A- og 
et B-hold.  
 
Budgettet blev godkendt.  
 

Dommerudvalg:          Der bliver afholdt efteruddannelse i februar 2023.  
                                     Teori startes op for aspiranter også.  
 

6.  Eventuelt: 
Vi talte om diverse opslag på vores Facebook-side. Vi ser indimellem at der 
kommer opslag om f.eks. bortløbne hunde fra både Fyn og Jylland. Den slags 
opslag hører ikke hjemme på vores side og vil blive fjernet.  
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Tiden var gået og mødet blev afsluttet.  

 
 

 


